
 

 صورت جلسه انجمن اوليا و مربيان

 ٢جلسه شماره ٧/٨/١٤٠٢يكشنبه  ٩:٣٠-٧:٣٠ساعت 

  دستور جلسه:

 اف سازي شهريه مدرسه و جزييات آن براي اولياشف - ١

 موضوع ضريب افزايش شهريه برخي سرويس هاي مدرسه  - ٢

 برنامه هاي آموزشي و بهبود مسير طراحي شده - ٣

 جزييات برنامه ريزي سفر و ساير نيازهاي دانش آموزان ومعلمان ،ي مطالعاتيونيازهاي ارد - ٤

 كارگروههاي دانش آموزان و حلقه هاي يادگيري  - ٥

  خلاصه گفتگو هاي انجام شده: 

نفر) مشكلات مالي را   ١٠٥نفر به جاي   ٨٩با موضوع بودجه مصوب و تفاوت تعداد دانش آموز محقق (  عنايت پورخانم 

افزايش هزينه پرسنلي و بيان كردند. بدهي اوليه به مجتمع و هزينه هاي بخش هاي مختلف از جمله هزينه هاي ساختمان، 

. و مدرسه نمي تواند براي همه كارگاههاي دانش افزايي هزينه را پرداخت كند تورم روز به روز كار را مشكل كرده است

( نظير كارگاههاي دانش افزايي و  در طول سال دارند، به غير از شهريه، ليا كهآورد هزينه هاي او درسه براي برمهمچنين 

ن وارد سيستم مالي چو  فت كندحاسبه كند و همان ابتداي سال دريام ي، نمي تواند عدد دقيقاردو و سفر دانش آموزي)

امل ماليات مي شود. لذا اعضاي انجمن درخواست داشتند كه برآوردي از اين هزينه ها انجام شده و در  مجتمع شده و ش

  توانند برنامه ريزي لازم را داشته باشند. تا ب ها برسداده به اطلاع خانو  هنگام دريافت شهريه

نفر از دانش آموزان مي باشد كه با توجه به تعداد كم   ١٨موضوع افزايش هزينه برخي مسيرهاي سرويس مربوط به تعداد 

  درصد خواهد بود.  ١٠ايش احتمالي تا سقف زاف آنها گفتگوي تك به تك با هر خانواده پيشنهاد شد.

با هدف ترغيب همه   موضوع طرح كارگروههاي يادگيري دانش آموزي در گفتگويي بين خانم ها درويشان و مقيم خان 

چه ها شكل گرفت. خانم عنايت پور ي ارتقاي سطح درسي به از پتانسيل هاي دوستي برا دانش آموزان به پيشرفت و استفاد

  پيگيري و بررسي آن را به خانم مقيم خان سپردند. 

 
  پيگيري هاي لازم:

 اطلاع رساني انفرادي به مخاطبين افزايش شهريه سرويس توسط خانم حداديان 

  حاضرين:

 پور ( مدير دبيرستان) خانم منصوره عنايت  - ١

 خانم نعيمه حداديان ( معاون اجرايي) - ٢

 خانم مريم درويشان ( دبير انجمن) - ٣

 خانم آسيه چهره ساز - ٤

 خانم ناهيد ساده  - ٥

 خانم هدي شهرياري  - ٦

 خانم معصومه اكبريان  - ٧

 


